
Beste heren en dames,

Ik ben tegen dit wetsvoorstel omdat het onnodig inbreuk doet op de privacy van deze kinderen, discriminerend 
overkomt en onnodig veel administratieve lasten bij jeugdverblijven en gemeente brengt.

Ik ben betrokken als huiswerkbegeleider bij een studiecentrum. Al jaren probeer ik mijn steentje bij te dragen 
aan de maatschappij om de jongeren een goede voorbeeld te geven. Als rolmodel probeer ik jongeren 1 op 1 te 
begeleiden en hun te motiveren dat iedereen gelijke kansen krijgt in Nederland.
Na het lezen heb ik mijn geloof in het gelijke kansen in Nederland kwijt geraakt. Ik kan me niet meer 
verantwoorden tegenover de pessimistische criminele allochtonen die vanaf dag 1 altijd zeiden dat  ze altijd 
tweederangsburgers zijn en dat ze nooit eerlijk kans krijgen van de Nederlandse politiek.

Dit hele situatie over internaten is vanaf dag 1 politiek gekleurd en met vooraf ingenomen standpunt geweest 
door de media. Er is nooit feitelijk onderzoek gedaan en nog nooit een wederhoor gevraagd van de jongeren, 
ouders en betrokkene van de internaten.

Natuurlijk zijn er meerdere punten van deze wet dat totaal niet kan in verband met onze grondwet. Alleen weet 
ik honderd procent zeker dat deze wet zo is gemaakt omdat:

- De makers van deze wet dondersgoed wisten dat dit niet haalbaar is bij de raad van state en honderd procent 
zeker niet haalt bij eerste kamer
- De makers na deze commotie in de media en stoere taal van de minister en de wethouder in Rotterdam hun slag 
hebben geslagen bij de rechtse kiezers om stemmen te winnen
- De makers van de wet weten dat ze na de raad van state de scherpe kanten van deze wet zoals het binnentreden 
zonder toestemming uit de wet wordt gehaald.

Ik ben diep teleurgesteld als Sociaal makelaar in een welzijnswereld waar heel veel mis is met allerlei probleem 
jongeren. Als we alleen op basis van feiten moeten beoordelen moet je onderzoeken hoeveel leerlingen die in de 
internaten afgestudeerd hun diploma halen in de criminele circuit terecht komen?
In een maatschappij waar jongeren elkaar doodschieten, diefstal, discriminatie, racisme en vele andere 
problemen zijn wordt er een wet gemaakt voor jongeren en de ouders die proberen om op de goede weg te 
blijven. Ze willen alleen maar een startkwalificatie halen om zodoende niet in de bijstand terecht te komen zoals 
hun ouders al 30-40 jaar in de bijstand zijn.

Tot slot
Ik vind het een schande voor de politiek en de voor de mensen die dit wet hebben opgesteld en zelfs durven 
openbaar te stellen als internetconsultatie. Alle ouders hebben als eerste recht om hun kinderen op te voeden hoe 
ze zelf willen. Wie is de gemeente en de overheid om daar een stok voor te steken? 
Een gebaar en excuses zou op z'n plaats zijn voor de ouders, leerlingen en honderden zelfs duizenden 
vrijwilligers die zelf op het gebied van civiel society dit soort initiatieven hebben opgericht.

Met vriendelijke Groeten,
Fatih Kartal


